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Árvíz 

 
2009. Június 25. 08:30 

Értesítés érkezett, hogy az elkövetkező napokban az 1965-ös árvízhez hasonló, 

illetve az akkori szintet meghaladó árvíz folyik le a Rábán. Elkezdődtek az 

előkészületi munkák. Zsákokat kaptunk, homokot ajánlottak a rábahídvégi 

szárítósok, értesítést kaptak a helyi önkéntes tűzoltók, illetve a közhasznú 

munkások. Közben 14 – 15 éves srácok is önként jelentkeztek munkára. Többségük 

részt vett már katasztrófavédelmi vetélkedőn. Úgy gondolták, hogy éles helyzetben 

is kipróbálják az ott megszerzett tudást. A délutáni órákban újabb önkéntesek 

jelentkeztek munkára. Közben aggasztó hírek érkeztek Szentgotthárd és Körmend 

térségéből. A folyó tetőzésének várható idejére vonatkoztató előjelzések mindig 

tolódtak. Vasárnap 9 – 10 óra között azért bekövetkezett, szerencsére elmaradt az 

1965-ös szinttől. Ettől a pillanattól kezdve fellélegezhettünk. Épületet nem ért el a 

víz, de jelentős károk keletkeztek a mezőgazdasági területeken. 

A védekezésben résztvevő valamennyi személynek köszönöm a munkát, bízva 

abban, hogy csak 40 évenként kell ilyenben részt venni. 

Smolczer Tibor 
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Az önkormányzat hírei 
 

A képviselő-testület 2009. április 28-i ülésén 

megtárgyalta az Általános Művelődési 

Központ és a Körjegyzőség 2008. évi 

költségvetésének végrehajtásáról szóló 

beszámolót, majd elfogadta az 

önkormányzat 2008. évi zárszámadását 

378.313 e Ft bevétellel és 359.739 e Ft 

kiadással. Ezen az ülésen napirendként 

megtárgyalásra és elfogadásra került a belső 

ellenőrzésről szóló beszámoló, továbbá a 

könyvvizsgálói jelentés. A 2009. május 28-i 

ülésen a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatokról szóló 2008. évi beszámoló 

került megvitatásra. A Nyugat-dunántúli 

Regionális Fejlesztési Tanács által 

meghirdetett pályázatok benyújtásáról 

döntött a képviselő-testület az alábbiak 

szerint: a Dózsa és Petőfi utcák felújítására 

8.257 ezer Ft összköltségvetéssel TEUT 

pályázati keretre 4.789 ezer Ft összegű 

vissza nem térítendő támogatásra, valamint a 

Művelődési Ház vizesblokkjának felújítására 

8.690 ezer Ft összköltségvetéssel 6.517 ezer 

Ft összegű vissza nem térítendő támogatásra. 

A pályázatok önrész-kiegészítésére a Vas 

Megyei Közgyűlés ebben az évben is 

meghirdetette pályázatát, e pályázatra az 

útfelújítás önrész-kiegészítésére 2.427 ezer 

Ft-ra nyújtottunk be vissza nem térítendő 

támogatási igényt. 2009. június 25. napján a 

Rábán levonuló árhullám elleni védekezési 

munkálatok megmozgatták a falu lakosságát, 

mely az összefogás jó példáját mutatta.  

 

Köszönet Mindazoknak, akik 

munkájukkal, segítségükkel 

hozzájárultak a település és a lakóházak 

védelméhez. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EP választás szavazóköri eredménye 
 

A 2009. június 07. napján megtartott Európai Parlament tagjainak választásán Rábahídvégen 

847 választópolgárból 250 fő járult az urnákhoz, ez 29,52 % -os részvételi arány. A FIDESZ-

KDNP 194 szavazatot (77,91 %), az MSZP 26 szavazatot (10,44 %), a Jobbik 

Magyarországért Mozgalom 12 szavazatot (4,81 %), a Magyar Kommunista Munkáspárt 5 

szavazatot, MDF 5 szavazatot, SZDSZ 4 szavazatot, Lehet Más a Politika és a Humanista 

Párt 2 szavazatot, MCF Roma Összefogás Párt 1 szavazatot kapott.  1 érvénytelen szavazat 

volt. 

Kissné Mátyás Éva 

Körjegyző 

 

Örömhírek 
Esküvők: 

Április 18 -án Pados Krisztina és Horváth József 
Május 16 -án pedig Danka Viktória és Szijártó Tibor  

kötöttek házasságot. 

 

Születések: 

Április 23 –án         Molnár Petra           Molnár Balázs és Oláh Tímea Andrea gyermeke 

Május 4 –én        Zsebe Anna Noémi         Zsebe Ferenc és Horváth Éva gyermeke 

Június 15 –én        Horváth Emma        Horváth Tamás és Balogh Marianna gyermeke 

Június 19 –én         Takács Janka                Krampé Pál és Takács Marianna gyermeke 

 

Örömükben mindannyian osztozunk. 
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A művelődési ház hírei 

 
Elmondhatjuk, hogy az elmúlt néhány hónap 

sem hagyott minket unatkozni, hiszen 

nagyon sok programnak adott helyet a Ház. 

Állandó programjaink (kézimunkakör, torna, 

dalárda, könyvtár, gyermekek kézműves 

foglalkozása, póker, FIP -pont) mellett 

Molnár Viktor varieté műsora, az iskola 

SZM -bálja, mesevetélkedője, anyák napi 

műsora valamint közös szervezésben a 

Költészet Napja alkalmából megrendezett 

vers-és mesemondó verseny színesítette a 

palettát. A művelődési ház új csoportja, az 

Őszirózsa Nyugdíjas Klub megalakulása óta 

rendkívül aktív életet él. Áprilisban 

szerveztünk elsősorban a klub tagjai részére 

Budapestre egy kirándulást, most pedig egy 

műsorral készülnek a püspökmolnári 

nyugdíjas találkozóra, mely újságunk 

megjelenése előtt néhány nappal kerül 

megrendezésre. A próbákat a művelődési 

házban biztosítjuk csakúgy, mint az SZM-

bál, a májusfa-kitáncolás valamint a 

falunapi műsor próbáit is. A művelődési ház 

tavasszal két tanfolyamot is szervezett. Egy 

angol és egy számítógépes tanfolyamot 

kezdők részére. Ősszel tervezzük e 

tanfolyamok folytatását. Az elmúlt két 

hónapban a színházkedvelőkkel két előadást 

tekinthettünk meg, a Gül babát és a 

Hamletet. Mindkét darabot a zalaegerszegi 

színházban adták elő, nagyon igényes 

módon. Igaz, a hídvégi nézők szemében a 

Gül baba vitte el a pálmát. A Magyar 

Vöröskereszt helyi alapszervezete tavasszal 

is megszervezte a véradást. A rábahídvégiek 

mindig szép számmal vesznek részt ezen a 

nemes ügyön. Ez alkalommal sem volt 

másként. Mindezen felül továbbra is helyet 

biztosítunk vásároknak, de mindenekelőtt a 

helyi közösségeknek (sportkör, kisebbségi 

önkormányzat) összejöveteleik lebonyolítása 

érdekében. A művelődési ház a nyár 

folyamán „félárbocon ’’ fog működni, 

ugyanis végre felújításra kerül a vizes 

blokkunk. Emiatt a könyvtárt és a teleházat 

hosszabb időre kénytelenek leszünk 

mellőzni, mivel a vizesblokk bővülését a 

könyvtárszoba rovására lehet csak 

megoldani. Ezért kérem az olvasók 

megértését és a kölcsönzött dokumentumok 

mielőbbi vissza hozatalát! Szeptemberben 

aztán minden újult erővel indul. 

Addig is mindenkinek szép nyarat kívánok! 

 

Borsitsné Pásti Rita 

Művelődési ház vezető 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A zalaegerszegi Hevesi Sándor 

Színházba a 2009-2010-es évadban lehet 

bérleteket váltani. 

Kínálat: 

-L. Bart: Oliver /musical/ 

-Feydeau: A Hülyéje /bohózat/ 

-Gogol: A Revizor /komédia/ 

-Kacsóh Pongrác: János Vitéz /daljáték/ 

-Gádor – Tasnádi: Othello Gyulaházán 

Műsorról és árakról érdeklődni lehet a 

művelődési házban. 

 

A teleházban 30 órás számítógépes 

tanfolyamot indítunk kezdőknek és 

haladóknak is. 

Jelentkezésüket továbbra is várjuk! 

 

Főzzünk újra Játszóteret! 

 

Delikát vonalkódokat ebben az évben is 

várjuk a boltokban kihelyezett dobozokba! 

Ne adjuk fel, hátha nekünk is sikerül! 

 
Munkanélküliek munkakeresők 

figyelem! A Teleházban minden páros 

hét szerda délelőttjén várja az 

érdeklődőket a FIP pont 

(Foglalkoztatási Információs Pont) 

munkatársa. 
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Májusfa-kitáncolás 

 
A rábahídvégi önkormányzat ebben az évben 

is gyönyörű májusfát állított mindannyiunk 

örömére. A fát a környező erdőkből hozták 

Orbán Lajos engedélyével, amit aztán az 

önkormányzat tagjai a közmunkások 

segítségével állítottak fel a falu 

központjában. A fára függesztett koszorút 

Pálinkás Anikónak köszönhetjük. Május 

végén aztán elérkezett a kitáncolás ideje, ami 

ezúttal egybeesett pünkösd napjával. Ezért 

aztán a műsorban felelevenítettük a 

pünkösdölő hagyományát az általános 

iskolások közreműködésével, akiket 

Keneseiné Koós Judit és Borsitsné Pásti Rita 

készített fel. A programot Betti néni és Jetti 

néni irányításával az óvodások tánca, 

valamint a helyi dalkör tavaszi dalai 

egészítette ki. Az estét Nagy András (Szupi) 

zenei kínálata tette teljessé, amely megadta 

az alapját egy hangulatos utcabálnak. Bár az 

időjárás nem igazán volt kegyes hozzánk, 

mégis szép számmal érdeklődtek 

programunk iránt. A becsületkasszába 

4600Ft gyűlt össze, melyet a polgármester úr 

10000Ft-tal egészített ki. De még így is 

várnunk kell sajnos arra, hogy a művelődési 

házban csocsózni tudjanak a gyerekek, 

hiszen a legegyszerűbb asztalok is legalább 

duplájába kerülnek. De nem adjuk fej, a 

türelem csocsóasztalt terem. 
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Az Őszirózsa Nyugdíjas Klub életéből 
 

Április hónapban a tervek alapján folytattuk a 

télen elkezdett tevékenységünket, melynek 

során kirándulást szerveztünk. Az uticél a 

főváros volt. Nagyon gazdag programot 

állítottunk össze. Gyönyörű napsütéses időben 

részesített bennünket az időjárás. Már indulás 

után a korai kelés ellenére nagyon jó 

hangulatban telt az utazás, mely feledtette a 

hosszú út fáradalmait. 

Első utunk a Diana hercegnő életét bemutató 

kiállítás volt. Azok, akik nem ezt választották 

nekik lehetőségük volt a Nemzeti 

Múzeumban a Szkíta időszaki kiállítást 

megtekinteni. Mindkét csoport jelentős 

élményekkel gazdagodott.  

Ezt követően az Országházhoz mentünk. A 

Parlament megtekintésének lehetőségéhez, 

ennek előre történt megszervezéséhez, nagy 

segítségünkre volt, lakóhelyünk szülötte Varga 

Zoltán, aki kormányőrként szolgál. Ezúton is 

köszönjük a helyszínen nyújtott segítséget is. 

A Parlamentben idegenvezetővel 

megtekintettük a Szent Koronát és a 

Koronázási Ékszereket. Sikerült végignéznünk 

a kormányőrök őrségváltását. Láttuk az 

üléstermet, ahonnét a parlamenti TV 

közvetítések történnek és persze sok más 

érdekességet is. Kívánjuk, hogy mindenkinek 

adasson meg, hogy életében egyszer a Nemzeti 

Ereklyéket és a csodálatos épületegyüttest 

láthassa. 

Ezután egy nehéz próbatétel várt 48 fős 

csapatunkra, hisz nagyobb részt már 

idősebbek, gyalog tettük meg Budapest 

belvárosán keresztül a Szent István bazilikáig 

a kb. 20 perces utat. A templomban szintén 

idegenvezető segítségévek gyönyörködhettünk 

a szebbnél szebb látnivalókban, kiemelve a 

Szent Jobb megtekintését. 

Délután még belefért az időnkbe az elmúlt 

évtized közvéleményét erősen megosztó a 

Duna partján lévő „prérin” épült két kulturális 

létesítményt a Nemzeti Színházat és a 

Művészetek Palotáját megtekinteni. A 

lenyűgöző látvány és idegenvezetés örökre 

emlékezetünkbe ivódott. 

Estefelé egészségesen elfáradva élményekkel 

gazdagodva szálltunk fel a buszra, mely 

elindult velünk hazafelé. Az M7 –es autópálya 

mellett egy bisztróban elfogyasztottunk egy 

közös vacsorát. Nagyon jó hangulatban telt az 

utunk hazafelé. Közben megköszöntöttük 

névnapját ünneplő társunkat, megbeszéltük 

következő találkozásunk időpontját. 

Ezután került sor májusban a következő 

találkozásra, ahol a következő hónapok 

feladatait beszéltük meg. Felvettük az 

Őszirózsa nevet. Június 27 –re meghívót 

kaptunk a Püspökmolnári Nyugdíjas Klubtól a 

Nyugdíjas Művészeti Szemlére. Tagjaink 

vállalták saját kezdeményezésükre, hogy 

havonta 200Ft –ot fizetnek közös költség 

címén. Szó volt a műanyag kupak gyűjtéséről, 

melyről egy külön felhívást adunk. Falunapra 

is készül csapatunk. Beneveztünk a főzésre és 

mellette délben az énekkarral együtt „Jó 

ebédhez szól a nóta” címmel szórakoztatjuk a 

vendégeket. Ezúton értesítjük az Őszirózsa 

klub tagjait, hogy számítunk rájuk, de szívesen 

látunk bárkit standunknál. 

Június 27 –én délután 14 órai kezdettel 

megrendezésre került Püspökmolnáriban a 

Nyugdíjas Művészeti Szemle. Lázas 

előkészületet, próba előzte meg 

szereplésünket. Munkánkat siker koronázta, 

hisz nagy taps kísérte szereplésünket. 

Köszönöm a 10 fős szereplőgárdának a sok 

munkát, melyet a felkészülés során nyújtottak. 

A találkozón a vendéglátó klubon kívül Vasvár 

és olaszfa nyugdíjas klubjai vettek részt. 

Minden klub színvonalas műsort adott. Ezután 

a Sportcsarnokban estig tartó vendéglátás volt, 

ahol nem volt hiány ételből, italból, zenéből, 

jókedvből. Nagyon örülök, hogy 

Rábahídvégről 33 –an elfogadták a meghívást, 

szemmel láthatóan mindenki jól érezte magát 

és folytatódhat a csapatépítés. Büszkék 

lehetünk Varga Lajosné Ilonka nénire és Nagy 

Lajos bácsira, akik szép koruk ellenére is 

velünk tartottak. Köszönetet mondok azoknak, 

akik saját gépkocsijukkal szállították tagjaikat. 

Köszönet a Polgármester úrnak, aki szintén 

saját gépjárművét adta, hogy mindenki 

odaérjen és haza jusson. 

 

Korándi Károlyné 

Őszirózsa klub elnök 
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Felhívás 

Kupakgyűjtés a beteg gyermekek gyógyulásáért 

 
Mindannyiunk számára a gyermek a legdrágább kincs, főleg ha egy család beteg gyermeket 

nevel. Jelenleg 16 gyermek vár őssejt beültetésre, így minden leadott kupak segítség számukra. 

Ezért kérjük a falu összes lakóját, hogy bármilyen műanyag kupakot (tej, üdítő, étolaj, 

pezsgősdugó) szíveskedjenek gyűjteni és az alább közölt klubtársainknál leadni. Hogy lesz a 

kupakból pénz? A műanyag feldolgozó üzem vállalta, hogy újra feldolgozásra átveszi a 

kupakokat. Az így kapott pénzt az Öngondoskodó Családok Egyesülése szervezethez kerül, 

melyből a beteg gyermekek gyógyulására van esély. 

 

Az összegyűjtött kupakok az alábbi helyeken adhatók le: 

Tőke Lászlóné  Táncsics Mihály út 

Horváth Ernőné  Ady Endre út 

Mosonyi Sándorné  Szabadság út 

Korándi Károlyné Kossuth Lajos út 

Kovács Zoltán  Vasvári Pál út 

Antal Jánosné  Szombathelyi út 

Rumi Istvánné  Petőfi Sándor út 

 

Mindenki ott adhatja le, amely neki kedvező. Kérjük segítségüket, mondják el mindenkinek. 

 

Előre is köszöni: 

Korándi Károlyné  

Őszirózsa klub elnök 
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Szülői Munkaközösségi bál 

 
A szülői Munkaközösség 2009. április 18–án 

a rábahídvégi Művelődési házban tartott bált, 

amely manapság egyre ritkább, vagy talán 

divatjamúlt eseménynek bizonyul. Ezért 

most tájékoztatásul, vagy talán 

kedvcsinálónak (a jövő évi bálra 

vonatkozólag) röviden a történtekről. Ez volt 

a második alkalom, hogy műsor is volt a 

programban, amit mi szervezők azért 

találtunk ki, hogy úgymond egy falusi bálba 

vigyünk egy kis érdekességet és talán több 

érdeklődőt el tudjunk csalni otthonról. Az 

utóbbi elgondolás sajnos nem igazán vált be, 

de mi nem adjuk fel, mindent megteszünk a 

jövőben is. Visszatérve a műsorra, az idén 

úgy gondoltuk, hogy nem hívunk vidéki 

szereplőket, hanem ezt megoldjuk a két 

falun belül. (A két falun belül azt értem, 

hogy amióta közös az iskola 

Püspökmolnáriban és Rábahídvégen, az 

SZM tagjai is a két faluból kerülnek ki.) 

Mind a molnáriak, mind a hídvégiek 

lelkesen vállalták a felkérésünket és a 

visszajelzések alapján sikerült is a két felnőtt 

csoportnak nagyon jó előadást produkálni. A 

molnáriak egy tréfás jelenetet adtak elő, 

majd jöttek a rock and roll ifjú bajnokai, 

akik talán a legnagyobb izgalommal várták a 

báli szereplésüket. Ezt követően egy 

rendkívül tehetséges kislány hastánc 

produkcióját élvezhette a közönség. 

Legvégül pedig egy zenés –táncos műsort 

mutattak be, ami nagy sikert aratott a 

jelenlévők körében. Ezúton is szeretném 

még egyszer megköszönni a fellépőknek, 

hogy ilyen jó és szórakoztató műsorban 

részesítettek minket, és további sok sikert 

kívánok a jövőbeni munkájukhoz. A műsort 

követte a vacsora, amihez a változatosság 

kedvéért most a zsíros kenyér mellé hidegtál 

is társult. Ki ezt, ki azt választotta. Úgy 

vettük észre, aki megkóstolta annak ízlett, de 

amit a kívülálló nem tud, hogy ebben az 

étkeztetésben az SZM tagoknak nagyon 

sok munkájuk volt, amit szeretnék ezúton 

megköszönni nekik. Közben elkezdődött a 

tánc is. Hagyományosan éjfélkor következett 

a tombolahúzás. A tombolatárgyak a két 

község szülői és vállalkozói felajánlásaiból 

származtak. Az évek során szinte jobbnál 

jobb és értékesnél értékesebb tárgyak 

kerülnek kisorsolásra, amit a vállalkozóknak 

és egyesületeknek köszönhetünk. Nagyon 

megköszönjük mindenkinek a nagyvonalú 

támogatását, ami jelentősen növelte a bál 

bevételét. 

Mindenesetre, aki úgy gondolta, hogy eljön 

az SZM bálba talán legközelebb is megteszi. 

Bízom benne, hogy a szülők körében is 

egyre több párral találkozhatunk a következő 

rendezvényeken, mert a Szülői 

Munkaközösség csak ebből a forrásból tudja 

támogatni az iskolás gyerekeket a különböző 

kulturális és sportesemények során. Nagyon 

szépen megköszönöm mindenki segítségét, 

hiszen a fentiekből is látszik, hogy milyen 

jó dolgokat tudunk megszervezni egymás 

örömére.  

 

Farkasné Árva Antónia  

SZM elnök 

 

 

 

 

 

 

 

 



8 HÍDVÉGI HÍRADÓ                     2009. Július 

 

„Mit játszunk lányok?” Évzáró az óvodában. 

 
A művészeti ágak közül a zene területén 

különösen a néphagyományban gyökerező 

vidám éneklésre, énekes játékra, 

zenehallgatásra és a néptánc alapjait képező 

egyszerű lépések játékos elsajátítására mi 

óvónők nagy hangsúlyt helyezünk. Évzáró 

műsorunkat ennek szellemében válogattuk 

össze így óvodásaink táncolhattak ki-ki a 

maga életkori sajátosságának megfelelően. 

Kedves vendégeinket a nagycsoportosok 

köszöntötték. Kiscsoportos gyermekeink 

önfeledten készültek. A népzene kultúra 

kincsei nem ismeretlenek számukra, hiszen 

az óvodába lépés pillanatától 

ismerkedhetnek vele: mondókákon, ölbeli 

játékokon, gyermekdalokon és a 

népszokáson keresztül. Célunk az, hogy 

gyermekeink jussanak minél több olyan 

örömteli zenei élményhez, amely 

megalapozhatja népzenei anyanyelvüket. 

Nem maradhatott el a mesedramatizálás sem, 

ami több közép és nagycsoportos óvodást is 

megmozgatott. Végül elbúcsúztattuk az 

iskolába menőket, a nagycsoportosok egyéni 

majd közös verssel búcsúztak az óvodától. A 

műsort követően a gyermekek szüleik 

társaságában tölthették szép, örömteli 

délutánjukat. Az égiek is igen kegyesek 

voltak hozzánk, mert kisütött a nap és szép 

idő fogadott bennünket. Az udvaron 

megterített sörasztaloknál mindenki 

csillapíthatta éhségét az üstben főtt 

gulyással. Majd gyermekeink örömére sor 

került a tombolahúzásra. Minden óvodásnak 

nyerő tombolája volt, ami nagy-nagy örömöt 

eredményezett. Az ovisok örömét fokozta, 

hogy Sárközi Fruzsina édesapja 

rendelkezésre bocsátotta a kis ringlist.  

Ebben az évben is pályáztunk kirándulásra, 

amit támogattak, így megvalósíthattuk az 

oszkói szőlőhegyen kínálkozó 

programsorozatot. Végre elérkezett a várva 

várt nap. A gyerekek megismerkedhettek az 

agyagozás művészetével, 

munkafolyamataival. A korongozás nagy 

sikert aratott. Láthattunk szalmazsuppal 

készített háztetőket, a tanösvényen 

végigsétálva megismerkedhettek a szőlőhegy 

szépségeivel. Délben elérkezett a közös 

ebéd, majd kemencében sült langallót is 

megkóstolhatták. A nap fénypontja volt a 

lovaskocsikázás. A gyerekek ujjongtak az 

örömtől, közben a zötykölődésből is kijutott. 

Tartalmas, vidám, mozgalmas kirándulás 

után fagylaltozás mellett megpihenhettek. 

Szeretnék köszönetet mondani mindazoknak, 

akik egész évben segítségünkre voltak. 

Kellemes kikapcsolódást, jó pihenést 

kívánok a nyárra minden kedves óvodásnak 

és szüleiknek. 

 

Végezetül Varga Domonkos mottójával 

szeretnék elköszönni: 

 

„Csináljon bármit, 

Ami nyitogatja szemét és eszét, 

Szaporítja tapasztalatait. 

Ő azt hiszi, csak játszik. 

De mi már tudjuk, mire megy a játék. 

Arra, hogy e világban otthonosan mozgó, 

Eleven eszű, tevékeny ember váljék belőle.” 

 

Benkő- Kovács Bernadett 

Óvodavezető 
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Kezdődik a VAKÁCIÓ! 
 

A Prinz Gyula ÁMK Általános Iskolájában 

2009. június 13 –án 10 órakor utoljára 

szólalt meg a 2008/2009-es tanév szorgalmi 

időszakában. Ez a csengőszó húsz 

nyolcadikos tanulónak jelentette az általános 

iskolától való búcsúzás pillanatait. Örömmel 

számolok be arról, hogy mindegyik tanulónk 

továbbtanul a megye valamelyik középfokú 

iskolájában. Elsősorban Szombathely 

valamelyik intézménye volt a cél, de 

Kőszegen is tanulnak gyermekeink. Boda 

Kamilla; Kenesei Viktória; Molnár Bálint; 

Németh Dávid és Simon Nóra a nyolcévi 

kiemelkedő szorgalmi munkájukért és 

magatartásukért és szorgalmukért kaptak 

könyvjutalmat. Gratulálok és sok izgalmas 

„vizsgadrukkot” kívánok számukra.  

A ballagás meghitt pillanatai után a 

Tanévzáró Ünnepélyre került sor, 131 tanuló 

értékelése történt meg a tanév végén.  Az 54 

alsó tagozatos tanuló közül ketten szülői 

belegyezéssel évfolyamot ismételnek. A 

második és a harmadik évfolyamon többen 

kaptak munkájukért könyvjutalmat. A 

negyedik osztályos tanulók közül hárman 

kaptak jeles osztályzatot, az osztály 

tanulmányi átlaga 4,19. 

A felső tagozaton 77 tanuló kapta meg a 

számszerű értékelést. Szabó Tímea, 5. 

osztályos tanuló végzett kitűnő eredménnyel, 

12 tanuló jeles, 25 tanuló jó, 30 tanuló 

közepes bizonyítványt vihetett haza. Sajnos 

9 tanulónak a nyár nem jelenthet gondtalan 

pihenést, Rájuk augusztus végén egy újabb 

megméretés vár. Az 5. osztály tanulmányi 

átlaga 4,15; a 6. osztályé 4,04; a hetedik 

osztályé 3,37; a 8. osztályé 3,99. 

Ebben a tanévben az 5. osztályban 

kötelezően bevezetendő nem szakrendszerű 

oktatásra kellett odafigyelni. A fenntartó 

hozzájárulásával a törvényi előírásoknak 

eleget tudtunk tenni. Az érintett szülők a 

tanév folyamán megkapták gyermekükről az 

értékelést. 

Tanulóink ebben a tanévben is aktívan részt 

vettek a kistérségi versenyeken, de országos 

kiírású versenyeken is nagyon előkelő 

helyezést értek el. A tanulmányi munka 

mellett tanulóinknak lehetősége volt több 

szabadidős programon is részt venni. 

Színház- és mozi látogatások és 

kirándulások illetve osztályprogramok sok 

szép kellemes emléket adtak. 

A tanév végén elköszöntünk Borsos 

Lászlótól, „Laci bácsitól”. Kívánok neki 

nagyon hosszú és nyugodt nyugdíjas éveket. 

Július 30-án 51 tanulóval Balatonberénybe 

megyünk táborozni. Reménykedjünk benne, 

hogy jó időnk lesz és nagyon sok kellemes 

élménnyel térhetünk haza. Befejezésül 

mindenkinek, akinek valamilyen szinten 

köze van az iskolához kellemes nyarat, 

kikapcsolódást jó pihenést kívánok. 

 

Smolczer Tibor 

Igazgató 

 

Sporthíradó 
 

Rábahídvég labdarúgó csapata Június 7 –én 

játszotta hazai pályán Sorkifalud ellen a 

2008-2009 évi bajnokság utolsó fordulóját. 

A mérkőzést a hazai csapat nyerte 2:1 

arányban. A vezetőség és sportbarátok 

elvárása a harmadik hely volt. A csapat 

erejéből csak a hetedik helyre futotta. A 

2009-2010 évi bajnokság Augusztus 15 –én 

kezdődik, előtte 8 –án Magyar Kupa forduló 

lesz. Sajnos az árvízi károk miatt nem tudjuk 

még, hogy mikor lehet elkezdeni a 

felkészülést. Nagyon kevés idő lesz az 

alapozásra és edzőmérkőzésekre. 

Lehetséges, hogy a falunapi sportesemények 

az eső függvényében változnak.  

Kérünk minden sportbarátot, labdarúgót, 

hogy Július 11 –én a falunapon minél 

nagyobb létszámban vegyenek részt. 

 

Rába László 

SK elnök 

 



10 HÍDVÉGI HÍRADÓ                     2009. Július 

 

 

Tisztelt rábahídvégi lakosok! 

 
Önök, akik a helyi postán bonyolítják le 

pénzügyeiket, levelezésüket, újság 

előfizetésüket, az utóbbi időben 

tapasztalhatták, hogy a posta működése 

némiképp megváltozott. Ezzel kapcsolatosan 

szeretném tájékoztatni a lakosságot és 

egyben megértésüket és türelmüket kérni. A 

változások szele minket is elért. A posta is 

korszerűsödik ennek egyik jele, ami minket 

is érint, hogy a szombathelyi kettes postán 

úgynevezett kézbesítési pontot hoztak létre. 

Itt több posta anyagát dolgozzák fel innen 

indulnak a gépkocsik, melyek hozzánk is 

érkeznek. Ez 09:30 körüli időben történik, 

van, mikor később. Ekkor nekünk az érkezett 

anyagokat szét kell válogatni. Nekem ez a 

feladat 15-20 percet jelent, a kézbesítőnek 

jóval többet, hisz ő az egész falu anyagát 

rakja sorba. Ezért tud később indulni és ezért 

kapják meg küldeményeiket többen csak 

késő délután. A postajárat a napi anyagért 

délután 14:30 –ra jön, nekem erre el kell 

készülnöm a felvett küldemények zárásával. 

Ezért arra kérném a lakosságot, hogy 13:45 

és 14:15 közötti időben lehetőleg ne vegyék 

igénybe szolgáltatásainkat illetve ha jönnek 

és függönyt vagy technikai táblát találnak, 

várakozzanak türelmesen. Természetesen 

zárás után 16:00 –ig továbbra is lehet pénzt, 

levelet, egyebeket feladni, intézni. A 

levélszekrény ürítése 14:15 –kor történik, ha 

addig bedobják vagy beadják levelüket, 

aznap továbbításra kerül. 

 

Még egyszer az időpontok, amikor várhatóan szünetel a forgalom: 

- Postanyitás: 8:00 

- Gépkocsi érkezése: 09:30 ekkor 15-20 perc szünet 

- 12:00 és 12:30 között a posta zárva (ebédszünet) 

- 13:45 és 14:15 között pénztárzárás a posta szünetel 

- Postazárás: 16:00 

 

Ismételten kérem megértésüket remélem, hogy a posta működése továbbra is mindannyiuk 

megelégedésére szolgál. 

Köszönettel: Varga Eszter 

Postavezető 

  

Faluszépítők dicsérete 

 
Az utóbbi időben szemlátomást javul 

Rábahídvég külleme. Nem állítom, hogy 

nem lehetne még szebbé tenni falunkat, de 

jóleső érzés tölti el a szívünket, amikor 

idegenek is felfigyelnek és elismerően 

nyilatkoznak. Hál’ Istennek ez nemcsak az 

önkormányzatot dicséri, hanem a lakosság is 

kiveszi belőle a részét. A legtöbb ház 

portáját rendezettnek látjuk, igyekszik 

mindenki közvetlen környezetét gondozni. 

Külön meg kell azonban köszönnünk 

Molnárné Horváth Gabriellának, hogy a 

kocsma előtti parkoló virágládáit 

gondozásába vette. 

 

Rábahídvég szépüléséért küzdők 

 

 

 

Hídvégi Híradó 

A Rábahídvégi Önkormányzat lapja 

Megjelenik: negyedévente 450 példányban 

Felelős kiadó: Kissné Mátyás Éva körjegyző 

Szerkesztő: Smolczer Zoltán 
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„VIRÁGOT PARLAGFŰÉRT” 

Akció a Falunapon 
 

 

A parlagfű által okozott allergiás megbetegedések száma folyamatosan emelkedik. A 

pollenallergia visszaszorítása érdekében a gyomnövény terjedését hatékony módszerekkel 

kell megakadályozni, kézi gyomlálással (kesztyűt használva), kaszálással, nagyobb területen 

gyomirtással. 

 

Irtását még a virágzás előtt kell elkezdeni! 
 

 

 

 

 

 

 Rábahídvég község Önkormányzata és az ÁNTSZ Körmendi, Őriszentpéteri, 

Szentgotthárdi, Vasvári Kistérségi Intézete az allergiás megbetegedések visszaszorítása 

érdekében  

2009. július 11.-én a Falunaphoz kapcsolódó parlagfű gyűjtést szervez a lakosság számára. 

 

 

Jutalomsorsoláson vesz részt mindenki, aki  

1 reklámtáskányi gyökeresen kitépett parlagfüvet lead.  

 
 

LEADÁS HELYE : iskolai sportpálya 
 

IDŐPONTJA:  

 július 11. szombat 13 – 14 óra között 

 

JUTALMAK SORSOLÁSA:   14. 30 -kor 
 

 

 

 

„A RENDEZETT KÖRNYEZET GYOM- ÉS 

PARLAGFŰMENTES, ILYEN KÖRNYEZETBEN JÓ ÉLNI!” 
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FALUNAP 
Rábahídvég 

2009.07.11 (Szombat) 
 

 Programok: 

 08:45 – Megnyitó 

 09:00 – Utcabajnokság 

  - Quad 

   - A nap folyamán lovaglás 

 10:00 – 12:00 - Gyerekprogramok 

   - Aszfaltrajzveseny 

   - Kézműves foglalkozás 

 10:00 – 14:00 – Arcfestés 

 11:00 – 17:00 – Légvár, tandem 

 12:00 - Ebéd 

 12:15 – Jó ebédhez szól a nóta 

 13:00 – Lövészet 

     - 11 es rúgás 

 14:30 – Tűzoltó bemutató 

 15:30 – Motoros Street Fighter Show 

 16:30 – Lurkó foci 

 17:00 – Akrobatikus Rock&Roll, hastánc 

 17:30 – Képviselők – Lányok meccse 

 18:30 – Családi vetélkedő 

 20:00 – Eredményhirdetés 

 21:00 – GEYZIR 

 21:45 - Meglepetés műsor - 

 22:00 – Tűzijáték 

 22:30 – A KÉT ZSIVÁNY 

A programok az időjárás 

függvényében módosulhatnak, 

erről szombaton a kábel tv –n és 

a helyszínen lehet tájékozódni. 


